
 
 
 

LATVIJAS REPUBLIKA 
VALKAS NOVADA PAŠVALDĪBA 

Reģ.Nr.90009114839, Norēķinu konts LV16UNLA0050014283134, AS SEB banka, kods UNLALV2X  
Semināra iela 9, Valka, Valkas novads, LV-4701, tālr.64722238, E-pasts: novads@valka.lv 

 

FINANŠU  KOMITEJAS 
 

SĒDES PROTOKOLS 
Valkā 

 
2023.gada 19.jūlijā                                                Nr.11 
 
Sēde sasaukta pulksten 10:00 

Sēde atklāta pulksten 10:00 

Sēdes norises vieta: Valkas novada pašvaldības ēkā, Beverīnas ielā 3, 2.stāva zālē. 
Tiek veikts komitejas sēdes audioieraksts. 
 
Sēdi vada:  Gita Avote – Finanšu komitejas priekšsēdētājs 
 
Sēdi protokolē:  Ilva Asejeva – Pašvaldības administrācijas izpildsekretāre 
 
Sēdē piedalās 

deputāti:  Unda Ozoliņa – Finanšu komitejas priekšsēdētāja vietniece  
Vents Armands Krauklis – Finanšu komitejas loceklis  

   Agnis Birkavs – Finanšu komitejas loceklis    
Juris Žurovičs – Finanšu komitejas loceklis (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 

Vilmārs Vesingi – Finanšu komitejas loceklis  
Jānis Anže – Finanšu komitejas loceklis (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 
 

Sēdē nepiedalās: Viesturs Zariņš – Finanšu komitejas loceklis  
Guntis Albergs – Finanšu komitejas loceklis 
Agris Krastiņš – Finanšu komitejas loceklis  
Kristaps Sula – Finanšu komitejas loceklis  

 
Sēdē piedalās:  Aigars Roga – pašvaldības domes deputāts (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 
 

Sēdē piedalās Valkas novada pašvaldības darbinieki: 
  Valdis Šaicāns – Izpilddirektors 

Ilze Grandava – Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītāja 
Aleksandrs Golubovs – Juridiskās nodaļas vadītājas vietnieks juridiskajos jautājumos 
Ivo Leitis – Sabiedrisko attiecību speciālists (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 

Jānis Vindēls – Nekustamo īpašumu speciālists  
Gunta Smane – Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītāja vietniece 
Viktors Kaņepe – Finanšu analītiķis  
Viktors Bavins – Pilsētas teritorijas apsaimniekošanas nodaļas vadītājs 
Rolands Rastaks – Izglītības, kultūras, sporta un jaunatnes nodaļas vadītājs 
Raivis Graņics – Sporta un jaunatnes lietu daļas vadītājs 
Dainis Lapiņš – Komunālās saimniecības nodaļas vadītājs 
Vilnis Vilguts – Vecākais datorsistēmu un datortīklu administrators  
Inese Kāposte – Valkas novada Bērnu – jaunatnes sporta skolas direktore 

Andra Everte – Priekšsēdētāja sekretariāta sekretāre (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 
 

Deputāte U.Ozoliņa ierosina darba kārtībā iekļaut jautājumu par pārstāvību Latvijas Pašvaldību savienībā 
un Reģionālā attīstības centra apvienībā, jo patreiz to pārstāv V.A.Krauklis. 
 
Darba kārtība: 

1. Par finansiālu atbalstu nodibinājumam “Health Institute” 

2. Par apsaimniekošanas maksas parādu 
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3. Par pašvaldības līdzdalību un līdzfinansējumu projektā “Tranzīta ielas Valkas pilsētā pa Zemgales ielu 
(posmā no Raiņa ielas līdz Burtnieku ielai), Burtnieku ielu un Parka ielu (posmā no Burtnieku ielas līdz 
Tālavas ielai) pārbūve” 

4. Par grozījumiem Valkas novada pašvaldības domes 2023.gada 11.janvāra lēmuma Nr.1 “Valkas 

novada pašvaldības administrācijas un iestāžu amatu sarakstu apstiprināšana” (protokols Nr.1, 1.§) 11. 

pielikumā 

5. Par rakstiskas nomas tiesību izsoles rīkošanu par zemes vienību nomu Valkas novadā 

6. Par nomas attiecību turpināšanu par telpu nomu Valkā, Rūjienas ielā 31 

7. Par apkures maksas noteikšanu grupas dzīvokļu ēkai Valkā, Tālavas ielā 33 
8. Par dzīvojamās telpas apsaimniekošanas maksas apstiprināšanu Valkas novada pagastos 
9. Par centralizētajā tīklā piegādājamās siltumenerģijas cenas Valkas pilsētā, Valkas pagasta Sēļu ciemā 

un Ērģemes pagasta skolas katlumājai pieslēgtajiem lietotājiem apstiprināšanu 
10. Par Valkas novada pašvaldības domes komiteju apvienošanu 
11. Par dotācijas piešķiršanu Valkas ģimnāzijas vecāku biedrībai 
12. Par ceļa zīmes uzstādīšanu Merķeļa ielā, Valkā 
13. Par pārstāvību Latvijas pašvaldību savienībā un Reģionālā attīstības centra apvienībā 

 
Deputāti atklāti un vārdiski balsojot, PAR – 7 deputāti (G.Avote, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, 

V.A.Krauklis, U.Ozoliņa), PRET – nav, ATTURAS – nav, apstiprina Valkas novada pašvaldības Finanšu 
komitejas sēdes Nr.11 darba kārtību. 
 
 

1.§ 
Par finansiālu atbalstu nodibinājumam “Health Institute” 

            
(R.Graņics) 

 
Ziņo, izklāstot saņemtā iesnieguma saturu (pielikumā), R.Graņics. 
Debatē: G.Avote, U.Ozoliņa, V.A.Krauklis. 
U.Ozoliņa informē, ka balsojumā nepiedalīsies, jo iesniegumā minēta persona, kas ir viņas 1.pakāpes radinieks. 
G.Avote norāda, ka šī nav pirmās nepieciešamības prece un papildina, ka iepriekš komitejās ir noraidīti citi 
iesniegumi, kuros personas lūdza atbalstu protēzēm un redzes operācijām. 
V.A.Krauklis piekrīt G.Avotes teiktajam. 
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē. 
U.Ozoliņa balsojumā nepiedalās. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 6 
deputāti (G.Avote, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.A.Krauklis), PRET – nav, ATTURAS – nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 
Virzīt uz domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 

1. Nepiešķirt finansējumu EUR 110,00 (simt desmit euro) apmērā Health Institute dalībnieka atbalstam 

Viļņas maratonā. 

2. Lēmuma izpildi kontrolē novada pašvaldības izpilddirektors. 

 
 

2.§  
Par apsaimniekošanas maksas parādu 

           ________ 
(I.Grandava) 

 
Ziņo, izklāstot saņemtā iesnieguma saturu (pielikumā), I.Grandava. 
Debatē: G.Avote, V.A.Krauklis, A.Birkavs. 
I.Grandava paskaidro, ka izpētot situāciju noskaidrots, ka parāds par apsaimniekošanas maksu ir apmēram 
EUR 280. Pie tam persona norāda, ka nav saņēmusi rēķinus, tāpēc nemaksā, bet pašvaldībā nav saņemts 
iesniegums, ka rēķins būtu jānosūta uz citu adresi. Attaisnojums, ka persona nav saņēmusi rēķinus nav 
objektīvs, jo rēķini ir izsniegti, bet uz adresi, kas norādīta līgumā, tāpēc uzskata, ka nav jāatbalsta šis lūgums. 
V.A.Krauklis papildina, ka atbildes vēstulē būtu jānorāda, lai turpmāk norāda savu faktisko adresi.  
G.Avote informē, ka sarunā ar pagasta vadītāju L.Sīmani ir noskaidrots, ka, lai gan personai piederošais īpašums 
ir nodedzis, viņš nelūdz jaunas dzīvojamās platības ierādīšanu un nepiesakās Sociālajā dienestā uz pabalsta 
saņemšanu. U.Ozoliņa aicina jautājumu atlikt līdz ierodas L.Sīmane. I.Grandava norāda, ka šāda pabalsta 
pašvaldībā nav, bet pabalstu mājas nodegšanas gadījumā izskata individuāli. 
G.Avote apņemas līdz domes sēdei noskaidrot patiesos lietas apstākļus. 
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3.§ 
Par pašvaldības līdzdalību un līdzfinansējumu projektā “Tranzīta ielas Valkas pilsētā pa Zemgales ielu 

(posmā no Raiņa ielas līdz Burtnieku ielai), Burtnieku ielu un Parka ielu 
(posmā no Burtnieku ielas līdz Tālavas ielai) pārbūve”  

______            
(G.Smane) 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (pielikumā), G.Smane. 
Debatē: G.Avote, V.A.Krauklis, J.Žurovičs. 
G.Smane informē, ka līdz 1.augustam Satiksmes ministrijā ir iespēja iesniegt projektu par tranzīta ielas pārbūvi. 
Latvijas valsts ceļi veica apsekošanu plānotajā ceļa posmā un ir saņemta atzīme “2 – sliktā stāvoklī”. Ir veikta 
automašīnu skaitīšana, 12 h laikā pa šo ceļa posmu pārvietojās 1319 vienības.  
J.Žurovičs ierosina vērsties pie LMT pārstāvjiem, kas varētu iedot precīzus datus no viedajiem luksoforiem. 
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 7 
deputāti (G.Avote, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.A.Krauklis, U.Ozoliņa), PRET – nav, ATTURAS 
– nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 
Virzīt uz domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 

1. Iesniegt Satiksmes ministrijai iesniegumu „Tranzīta ielas Valkas pilsētā pa Zemgales ielu (posmā no 
Raiņa ielas līdz Burtnieku ielai), Burtnieku ielu un Parka ielu (posmā no Burtnieku ielas līdz Tālavas ielai) 
pārbūve” ar lūgumu iekļaut Valsts autoceļu pārvaldīšanas, uzturēšanas un atjaunošanas finansēšanas 
plāna 2024.gadam valsts budžeta programmas „Valsts autoceļu fonds” finansējuma saņemšanai tranzīta 
ielas pārbūvi Valkas pilsētā pa Zemgales ielu, posmā no Raiņa līdz Burtnieku ielai, Burtnieku ielu un 
Parka ielu (posmā no Burtnieku līdz Tālavas ielai). 

2. Ja projekts „Tranzīta ielas Valkas pilsētā pa Zemgales ielu (posmā no Raiņa ielas līdz Burtnieku ielai), 
Burtnieku ielu un Parka ielu (posmā no Burtnieku ielas līdz Tālavas ielai pārbūve” tiks līdzfinansēts no 
2024.–2025.gada valsts budžeta programmas „Valsts autoceļu fonds” 460173 EUR apmērā, Valkas 
novada pašvaldība piedalīsies ar līdzfinansējumu 50% apmērā vai 460173 EUR. Kopējās plānotās 
izmaksas būvniecībai ir 920346 EUR. 

3. Par lēmuma izpildi atbild Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītājs. 
4. Lēmuma izpildi kontrolē izpilddirektors.  
5. Lēmums stājas spēkā ar tā pieņemšanas brīdi. 

 
 

4.§ 

Par grozījumiem Valkas novada pašvaldības domes 2023.gada 11.janvāra lēmuma Nr.1 “Valkas novada 
pašvaldības administrācijas un iestāžu amatu sarakstu apstiprināšana” (protokols Nr.1, 1.§) 11. 

pielikumā 
 ________________________________________________________________________________ 

(V.Šaicāns) 

 

Jautājums tika izskatīts arī Saimniecisko lietu komitejā. 
Ziņo, izklāstot ierosinājuma saturu (pielikumā), V.Šaicāns. 
Debatē: G.Avote, V.A.Krauklis 
V.Šaicāns informē, ka atbildīgā komiteja atbalstīja šo priekšlikumu par 0,5 slodzes izveidošanu Semināra 1, 
Valkā.  
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 7 
deputāti (G.Avote, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.A.Krauklis, U.Ozoliņa), PRET – nav, ATTURAS 
– nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 
Virzīt uz domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 

1. Veikt grozījumus Valkas novada pašvaldības domes 2023.gada 1.janvāra lēmumu Nr.1 “Valkas 
novada pašvaldības administrācijas un iestāžu amatu sarakstu apstiprināšana” (sēdes protokols 
Nr.1,1.§) 11.pielikumā “Saimnieciskās daļas darbinieku amata vietu un darba samaksas saraksts ” 

2. Uzdot Personāla snodaļas vadītājam sagatavot lēmuma projektu izskatīšanai domes sēdē. 
 

V.A.Krauklis informē, ka tualete ir arī Valkas autoostā, kuru pašvaldība līdzfinansēja, Valkas-Valgas projekta 
ietvaros papildus iedalot EUR 4000, lai tiktu izbūvēta kanalizācija, bet diemžēl šī tualete ir slēgta, acīmredzot, 
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lai nebūtu jātīra, kā arī nav nekādas reklāmas. Aicina sazināties ar autoostas vadību, aicinot pildīt savas 
saistības. 
 

 

5.§ 

Par rakstiskas nomas tiesību izsoles rīkošanu par zemes vienību nomu Valkas novadā 

________________________________________________________________________________ 

(J.Vindēls) 

 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (pielikumā), J.Vindēls. 
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 7 
deputāti (G.Avote, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.A.Krauklis, U.Ozoliņa), PRET – nav, ATTURAS 
– nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 
Virzīt uz domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 
1. Nodot nomas tiesību izsolei šādas zemes vienības: 

1.1. lauksaimniecībā izmantojamo zemes vienību Valkas pagastā, “Indras 1”, kadastra apzīmējums 9488 

006 0351, platība 1.2 ha, bez apbūves tiesībām, nosakot Izsoles objekta sākotnējo nomas maksu 

75.00 euro bez PVN gadā; 

1.2. lauksaimniecībā izmantojamo zemes vienību Valkas pagastā, “Indras 1”, kadastra apzīmējums 9488 

006 0331, platība 1.5 ha, bez apbūves tiesībām, nosakot Izsoles objekta sākotnējo nomas maksu 

80.00 euro bez PVN gadā; 

1.3. lauksaimniecībā izmantojamo zemes vienību Valkas pagastā, “Indras 1”, kadastra apzīmējums 9488 

009 0088, platība 6.52 ha, bez apbūves tiesībām, nosakot Izsoles objekta sākotnējo nomas maksu 

40.00 euro bez PVN gadā; 

1.4. lauksaimniecībā izmantojamo zemes vienību Valkas pagastā, “Zvejnieki”, kadastra apzīmējums 9488 

006 0324, platība 0.6 ha, bez apbūves tiesībām, nosakot Izsoles objekta sākotnējo nomas maksu 

340.00 euro bez PVN gadā; 

1.5. lauksaimniecībā izmantojamo daļu no zemes vienības Zvārtavas pagastā, “Kraņķi”, kadastra 

apzīmējums 9492 005 0060, platība 2.993 ha, bez apbūves tiesībām, nosakot Izsoles objekta 

sākotnējo nomas maksu 155.00 euro bez PVN gadā; 

1.6. vasarnīcu teritorijā esošo nomas objektu Valkā, “Celtnieks 120”, kadastra apzīmējums 9401 008 0607, 

platība 0.06 ha, bez apbūves tiesībām, nosakot Izsoles objekta sākotnējo nomas maksu 45.00 euro 

bez PVN gadā. 

2. Apstiprināt lēmuma 1. punktā minēto zemes vienību nomas tiesību izsoles noteikumus, saskaņā ar šī 

lēmuma pielikumiem. 

3. Apstiprināt sekojošus izsoles soļus: 

3.1. Nomas objektam Valkas pagastā, “Indras 1”, kad. apz.9488 006 0351: 10.00 euro; 

3.2. Nomas objektam Valkas pagastā, “Indras 1”, kad. apz.9488 006 0331: 10.00 euro; 

3.3. Nomas objektam Valkas pagastā, “Indras 1”, kad. apz.9488 009 0088: 30.00 euro; 

3.4. Nomas objektam Valkas pagastā, “Zvejnieki”: 5.00 euro; 

3.5. Nomas objektam Zvārtavas pagastā, “Kraņķi”: 15.00 euro; 

3.6. Nomas objektam Valkā, “Celtnieks 120”: 5.00 euro. 

4. Izsoles organizēšanu uzdot rīkot Komisijai tiesiskuma uzraudzībai un lēmumu pieņemšanai darījumos ar 

lauksaimniecības zemi. 

5. Noteikt izsoles laiku un vietu – 2023. gada 15. septembrī, attālināti, ZOOM platformā, paredzot katram 

izsoles objektam šādus laikus: 

5.1. Nomas objektam Valkas pagastā, “Indras 1”, kad. apz.9488 006 0351: plkst.10.00-10.15; 

5.2. Nomas objektam Valkas pagastā, “Indras 1”, kad. apz.9488 006 0331: plkst.10.15-10.30; 

5.3. Nomas objektam Valkas pagastā, “Indras 1”, kad. apz.9488 009 0088: plkst.10.30-10.45; 

5.4. Nomas objektam Valkas pagastā, “Zvejnieki”: plkst.10.45-11.00; 

5.5. Nomas objektam Zvārtavas pagastā, “Kraņķi”: plkst.11.00-11.15; 

5.6. Nomas objektam Valkā, “Celtnieks 120”: plkst.11.15-11.30. 

6. Publicēt sludinājumu par izsoli Valkas novada pašvaldības tīmekļvietnē: www.valka.lv un publicēt 

sludinājumu laikrakstā “Ziemeļlatvija”. 

7. Lēmuma izpildi kontrolēt Valkas novada pašvaldības izpilddirektoram. 

8. Lēmums stājas spēkā ar tā pieņemšanas brīdi. 

 

http://www.valka.lv/
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V.A.Krauklis jautā vai Valkas teritorijā ir kāds zemes gabals, uz kura varētu būvēt māju, uz ko J.Vidēls atbild, 

ka nomai  - nē, bet atsavināšanai iespējams ir, kā piemēru minot vasarnīcu rajonā esošo zemes gabalu. 

 

 

6.§ 

Par nomas attiecību turpināšanu par telpu nomu Valkā, Rūjienas ielā 31 
________________________________________________________________________________ 

(J.Vindēls) 

 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (pielikumā), J.Vindēls. 
Debatē: G.Avote, I.Grandava. 
J.Vindēls papildina, ka šīs ir telpas, kas pieder pašvaldībai un Komunālās saimniecības nodaļai šīs telpas nav 
nepieciešamas. Ierosina slēgt līgumu uz 2 gadiem. 
I.Grandava norāda, ka patreiz tiek veikta apkures uzstādīšana par kuru būtu jāslēdz atsevišķs līgums. 
Komitejā vienojās līgumu slēgt uz 2 gadiem.  
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 7 
deputāti (G.Avote, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.A.Krauklis, U.Ozoliņa), PRET – nav, ATTURAS 
– nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 

1. Slēgt ar ārvalstu komersanta filiāles “EAC AUTO Filiāle Latvija”, reģ. Nr.40203272240, telpu nomas 

līgumu, par nedzīvojamo telpu nekustamā īpašumā Valkā, Rūjienas ielā 31, kadastra numurs 9401 008 

0377, sastāvā esošās ēkas, kadastra apzīmējums 9401 008 0377 002, telpas, platība 37.5 m2, nomu, 

uz laiku līdz 2025. gada 31. decembrim. 

2. Noteikt, ka nomas maksa par lēmuma 1. punktā minēto nedzīvojamo telpu nomu ir saglabājama 

līdzšinējā apmērā: 100.00 euro mēnesī bez PVN. 

3. Noteikt, ka lēmuma 1. punktā minētais nomas līgums stājas spēkā ar 2023. gada 30. jūniju. 

4. Uzdot Valkas novada pašvaldības Juridiskās nodaļas Nekustamo īpašumu speciālistam sagatavot 

lēmuma 1. punktā minēto nomas līguma pārjaunojumu. 

5. Lēmuma izpildi kontrolēt Valkas novada pašvaldības izpilddirektoram. 

6. Lēmums stājas spēkā ar brīdi, kad to saņēmis pieteikuma iesniedzējs, un saskaņā ar Administratīvā 

procesa likuma 76., 77., 78. un 81. pantu viena mēneša laikā no spēkā stāšanās brīža var tikt 

pārsūdzēts Administratīvajā rajona tiesā Voldemāra Baloža ielā 13A, Valmierā. 

 
 

7.§ 
Par apkures maksas noteikšanu grupas dzīvokļu ēkai Valkā, Tālavas ielā 33 

_______________________________________________________ 
(V.Kaņepe) 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (pielikumā), V.Kaņepe. 
Debatē: G.Avote, D.Lapiņš, V.A.Krauklis, I.Grandava. 
V.Kaņepe informē par izmaksu veidošanās mehānismu. 
D.Lapiņš informē, ka nomnieki apsver domu, ka varētu paši apkurināt šo ēku un sniegs savu atbildi šīs nedēļas 
laikā.  
V.A.Krauklis papildina, ka šīs izmaksas ir ļoti lielas, tāpat pašvaldībai būs jāsedz īrnieku mājokļa pabalsta 
izmaksas, tas nozīmē, ka nauda tiks pārlikta no viena maka otrā, tāpēc rosina aprunāties ar Sarkanā krusta 
vadību par šīs funkcijas pārņemšanu.  
I.Grandava papildina, ka pozitīva risinājuma gadījumā Sarkanajam krustam būs jāpārslēdz līgums par katlu 
telpas nomu, kā arī jāslēdz patapinājuma līgums par katla izmantošanu. 
G.Avote aicina nebalsot, bet noskaidrot visu līdz domes sēdei. 

 

 

8.§ 

Par dzīvojamās telpas apsaimniekošanas maksas apstiprināšanu Valkas novada pagastos 
________________________________________________________________________________ 

(V.Kaņepe) 

 

Jautājums tika izskatīts arī Saimniecisko lietu komitejā. 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (pielikumā), V.Kaņepe.  
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Debatē: G.Avote  
G.Avote papildina, ka atbisltoši Saimnieciko lietu komitejā lemtajam no tabulas tiek izņemtas Valkas pagasta 
atsevišķas mājas – Saule2, Vecrāmji 1, Kļaviņas. 
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 7 
deputāti (G.Avote, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.A.Krauklis, U.Ozoliņa), PRET – nav, ATTURAS 
– nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 
Virzīt uz domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 

1. Apstiprināt apsaimniekošanas maksas saskaņā ar pielikumu. 
2. Aprēķinātās apsaimniekošanas maksas piemērot ar 2023.gada 1.septembri. 
3. Uzdot pagastu pārvalžu pārvaldniekiem brīdināt dzīvojamo telpu īrniekus un īpašniekus par 

apsaimniekošanas maksu izmaiņām likumdošanā noteiktā kārtībā. 
4. Pievienotās vērtības nodokli piemērot  atbilstoši Pievienotās vērtības nodokļa likumam. 
5. Ar šī lēmuma spēkā stāšanās brīdi atzīt par spēku zaudējušu Valkas novada domes 2018.gada 31.maija 

lēmumu “Par dzīvojamās telpas īres un apsaimniekošanas maksas apstiprināšanu Valkas novada 
pagastos” (protokols Nr.6, 8.§). 

6. Par lēmuma izpildi atbild Valkas novada pagastu pārvalžu pārvaldnieki. 
7. Lēmuma izpildi kontrolē novada pašvaldības izpilddirektors. 
8. Lēmums stājas spēkā ar tā pieņemšanas brīdi. 

 

 

9.§ 

Par centralizētajā tīklā piegādājamās siltumenerģijas cenas Valkas pilsētā, Valkas pagasta Sēļu ciemā 

un Ērģemes pagasta skolas katlumājai pieslēgtajiem lietotājiem apstiprināšanu 

________________________________________________________________________________ 

(V.Kaņepe) 

 

Jautājums tika izskatīts arī Saimniecisko lietu komitejā. 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (pielikumā), V.Kaņepe. 
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 7 
deputāti (G.Avote, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.A.Krauklis, U.Ozoliņa), PRET – nav, ATTURAS 
– nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 
Virzīt uz domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 

1. Apstiprināt mainīgu apkures tarifu, kas atkarīgs no iepērkamās siltumenerģijas cenas, nākamajiem 
apkures periodiem, līdz jauna tarifa apstiprināšanai, par 1 (vienu) MWh īpašniekiem un īrniekiem, 
juridiskām un fiziskām personām, dzīvojamās un nedzīvojamās ēkās ar centralizēti piegādāto 
siltumenerģiju ar 2023.gada 1.septembri – 80.10 EUR bez PVN, ja 2023.gada septembrī iepērkamās 
siltumenerģijas cena būs tāda pati kā 2023.gada augustā noteiktā, bet, ja iepērkamās siltumenerģijas 
cena atšķirsies, tad tarifs tiks noteikts saskaņā ar tarifu tabulu pielikumā. 

2. Apstiprināt siltumenerģijas patēriņu 1 (viena) m3 ūdensvada ūdens uzsildīšanai vasaras periodā, kad nav 
pieslēgta apkure, daudzdzīvokļu dzīvojamās ēkās Valkas pilsētā juridiskām un fiziskām personām - 
0.13405 MWh/m3. (Ūdens uzsildīšanas tarifs mainās atkarībā no siltumenerģijas tarifa; 10.74 pie tarifa 
80.10; 13.41 pie tarifa 100.00; iepriekš bija noteikts 0.1 MWh/m3) 

3. Apstiprināt siltumenerģijas patēriņu 1 (viena) m3 ūdensvada ūdens uzsildīšanai apkures periodā, kad ir 
pieslēgta apkure, daudzdzīvokļu dzīvojamās ēkās Valkas pilsētā juridiskām un fiziskām personām - 0.1 
MWh/m3. 

4. Apstiprināt mainīgu maksu, atkarībā no siltumenerģijas tarifa, par 1 (viena) m3 ūdensvada ūdens 
uzsildīšanai patērēto siltumenerģiju daudzdzīvokļu dzīvojamās ēkās Valkas pilsētā juridiskām un 
fiziskām personām, kas veidojas kā spēkā esoša siltumenerģijas tarifa reizinājums ar 0.13405 
megavatstundām vasaras periodā un 0.1 megavatstundu apkures periodā (apstiprinātais siltumenerģijas 
patēriņš 1 (viena) kubikmetra ūdensvada ūdens uzsildīšanai) bez PVN.  

5. Apstiprināt siltumenerģijas patēriņu 1 (viena) m3 ūdensvada ūdens uzsildīšanai Ērģemes pagasta skolas 
katlumājai pieslēgtajiem daudzdzīvokļu dzīvojamo ēku īpašniekiem un īrniekiem, juridiskām un fiziskām 
personām, kur karstais ūdens tiek padots tikai apkures periodā - 0.05815 MWh/m3.  

6. Apstiprināt mainīgu maksu, atkarībā no siltumenerģijas tarifa, par 1 (viena) m3 ūdensvada ūdens 
uzsildīšanai patērēto siltumenerģiju Ērģemes pagasta skolas katlumājai pieslēgtajiem daudzdzīvokļu 
dzīvojamo ēku īpašniekiem un īrniekiem, juridiskām un fiziskām personām, kur karstais ūdens tiek padots 
tikai apkures periodā, kas veidojas kā spēkā esoša siltumenerģijas tarifa reizinājums ar 0.05815 
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megavatstundām (apstiprinātais siltumenerģijas patēriņš viena kubikmetra ūdensvada ūdens 
uzsildīšanai) bez PVN. 

7. Apstiprināt maksu dzīvojamās mājas Rīgas 16, Valkā, dzīvokļu īpašniekiem un īrniekiem par karstā 
ūdens sagatavošanai mājas siltummainī un piegādei pēc siltumenerģijas uzskaites mēraparāta 
rādījumiem, saskaņā ar domes 2014.gada 27.janvāra noteikumiem Nr.4 “Valkas novada, Valkas pilsētā 
Rīgas ielā 16 dzīvojamā mājā patērētās siltumenerģijas sadales un maksas aprēķināšanas noteikumi”. 

8. Ja apkures sezonā mēnesī aprēķinu gaitā kopējais ūdens uzsildīšanai patērētais siltumenerģijas 
daudzums pārsniedz atsevišķu patērētāju grupu ūdens uzsildīšanai aprēķināto siltumenerģiju, 
pārsniegums tiek iekļauts siltumenerģijas patēriņā apkurei. 

9. Noteikt sekojošu karstā ūdens cirkulācijas sistēmas uzturēšanai dzīvojamo māju telpu iekšējos tīklos 
vasaras periodā (ūdens sildītājā, dvieļu žāvētājos un no ūdens atdzišanas stāvvados un sadales sistēmā) 
daudzdzīvokļu dzīvojamās mājās, kurās māju ievados uzstādīti siltumenerģijas un karstā ūdens skaitītāji: 
maksājumu starpību par dzīvojamās ēkas patērēto siltumu, kas rodas starp ēkas siltummezgla skaitītāja 
rādījumu un pēc dzīvokļu karstā ūdens skaitītāju rādījumiem aprēķināto siltumenerģijas apjomu karstā 
ūdens uzsildīšanai (vai dzīvoklim pēc normatīviem aprēķinātā karstā ūdens patēriņu, ja karstā ūdens 
skaitītājs nav uzstādīts), sadalīt proporcionāli dzīvokļu skaitam dzīvojamā mājā, bet ne vairāk kā 0.1 
MWh no dzīvokļa mēnesī un uzrādīt dzīvokļu īpašniekiem un īrniekiem nosūtāmajos rēķinos ar atsevišķu 
ierakstu. 

10. Noteikt dzīvoklī tekošā mēnesī ūdens patēriņu kā vidējo ūdens patēriņu pēdējos trijos mēnešos, ja 
dzīvokļa īpašnieks vai īrnieks līdz tekošā mēneša 27.datumam neiesniedz informāciju par ūdens 
skaitītāju rādījumiem.     

11. Uzdot SIA ’’Valkas Namsaimnieks’’ valdes loceklim, Valkas komunālās saimniecības nodaļas vadītājam 
un Ērģemes pagasta pārvaldes vadītājam brīdināt dzīvokļu īpašniekus un īrniekus, telpu nomniekus un 
īpašniekus, kuri saņem no pašvaldības minētos pakalpojumus, par apkures un karstā ūdens 
sagatavošanas cenām. 

12. Noteikt, ka ar šī lēmuma spēkā stāšanās brīdi spēku zaudē Valkas novada pašvaldības domes 
2022.gada 24.novembra sēdes lēmums Nr.274 “Par centralizētajā tīklā piegādājamās siltumenerģijas 
cenas Valkas pilsētā, Valkas pagasta Sēļu ciemā un Ērģemes pagasta skolas katlumājai pieslēgtajiem 
lietotājiem apstiprināšanu” (sēdes protokols Nr.22, 4.§). 

13. Pievienotās vērtības nodokli aprēķināt atbilstoši Pievienotās vērtības nodokļa likumam.  
14. Lēmums stājas spēkā ar tā pieņemšanas brīdi, bet lēmuma 1.-6.,9.,12.punkts stājas spēkā ar 2023.gada 

1.septembri. 
 
 

10.§ 

Par Valkas novada pašvaldības domes komiteju apvienošanu 
________________________________________________________________________________ 

(V.Vesingi) 

 

Ziņo, izklāstot iesnieguma saturu (pielikumā), V.Vesingi. 
Debatē: G.Avote, V.A.Krauklis, U.Ozoliņa, A.Roga. 
V.Vesingi izanalizējot komiteju darba kārtības un to ilgumu 2 gadu periodā, ierosina komiteju darbu optimizēt. 
Nosauc viņa veiktās analīzes datus, kā piemēru minot Sociālo lietu komiteju, kurā gada laikā ir izskatīti tikai 29 
jautājumi. Otra komiteja, kurā ir izteikts mazāks izskatāmo jautājumu skaits ir Attīstības lietu komiteja. Ņemot 
vērā nosauktos datus un domājot par darbinieku darba laiku, ierosinājums ir veidot apvienotās komitejas, proti, 
apvienot Izglītības, kultūras un sporta komiteju ar Sociālo lietu komiteju un apvienot Saimniecisko un Attīstības 
komiteju. Kā arī ierosina visu trīs komiteju norisi iekļaut vienā dienā. Jautājums paliek par deputātu 
pārstāvniecību komitejās, ierosina atstāt katrā 11 deputātu pārstāvniecību. 
V.A.Krauklis norāda, ka katras komitejas darbs ir atkarīgs no katras komitejas vadītāja. Norāda, ka patreiz 
Sociālo lietu komitejā pašvaldība izskata tikai saņemtos iesniegumus. Par Attīstības lietu komiteju norāda, ka 
vakardienas komiteja bija produktīva. Apšauba, ka varētu produktīvi strādāt, ja komiteja ilgtu ilgāk par 2 stundām 
un dienā veltīt 6 stundas komiteju darbam, tas nebūs produktīvs darbs. Ja tiks salikts vienā dienā, tad kas notiks, 
ja nepaspēs, tāpēc aicina jautājumu nesasteigt un izdiskutēt vēl, iespējams pārskatīt komiteju vadītāja maiņu. 
V.Vesingi izsaka viedokli, ka Sociālo lietu komiteju noteikti vajadzētu apvienot. 
U.Ozoliņa izsaka viedokli, ka V.Vesingi ir veicis tikai tehnisku darbu, bet nav analizēts kādi jautājumi ir izskatīti. 
Izsakās, ka iespējams pilnu darba dienu pavadīt komitejās būtu izdevīgi V.Vesingi, bet varbūt citiem cilvēkiem 
būtu izdevīgi pusi dienas pavadīt komitejās un otru pusi darīt citus darbus, kā arī norāda, ka 6 stundas intensīva 
darba, tas nav fizioloģiski normāli, viņasprāt tas ir pārāk sarežģīti un dienas beigās lēmumi būs vai nu sasteigti, 
vai neizrunāti, vai ievilksies. U.Ozoliņa jautā, kāda būs procedūra, kā tiks veidotas jaunās komitejas, uz ko 
V.Vesingi atbild, ka jāmaina nolikums un pārējais ir tehnisks jautājums. U.Ozoliņa aicina nosaukt reālos 
ieguvumus no šīs apvienošanas, V.Vesingi atbild, nav jāorganizē darbs atsevišķām komitejām, nav jāuztur 
atsevišķa lietvedība un optimizēts darbs. 
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A.Roga piekrīt V.Vesingi teiktajam par Sociālo lietu komitejas pievienošanu, bet par Saimniecisko un  Attīstības 
lietu komiteju runājot, uzskata, ka tas ir diskutējams jautājums, jo dažreiz komiteju ilgums nav paredzams. 
A.Golubovs izsaka viedokli, informējot, kā notiek citās pašvaldībās, proti, atsevišķās dienās no rītiem notiek tikai 
viena komiteja un, ja pašvaldībai būtu elektroniskā balsošanas sistēma, tad attālinātā pieslēgšanās būtu daudz 
ērtāka, bet aicina papildus izvērtēt un ierosina, ka Juridiskā nodaļa varētu sniegt savu atzinumu. V.Vesingi 
norāda, ka Juridiskās nodaļas atzinums būtu noderīgs un elektroniskās balsošanas sistēmas moduļa ieviešana  
noteikti atvieglotu darbu. 
G.Avote ierosina pamēģināt apvienojot komitejas, kā tika ierosināts pēc jaunā modeļa. A.Roga piekrīt 
eksperimentam, bet jautā vai Juridiskajai nodaļai būtu tehniski grūti vai viegli pirms pašas komitejas izveidot 
darba kārtību. V.A.Krauklis uzskata, ka pēc viena mēneša eksperimenta, būtu neapdomīgi veikt secinājumus, 
vai tas ir labi vai slikti, bet pamēģināt vajag. Izsakās par Sociālo lietu komitejas darbu līdz šim, uzskata, ka 
apvienot Saimniecisko un Attīstības lietu komiteju nav prātīgi. 
R.Rastaks piebilst, ka šogad plāno augusta Izglītības komitejā neizskatīt jautājumus, kas saistīti ar valsts 
finansējumu, kā tas bija iepriekš, jo tikai septembrī tiek saņemti dati, tāpēc izskatīs tos septembrī. V.A.Krauklis  
aicina augusta Izglītības komitejā aicināt izglītības iestādes vadītājus, kas informētu deputātus par situāciju 
izglītības iestādē, cik ir audzēkņu, kāda ir materiālā situācija. 
Finanšu komitejā vienojās, ka augusta mēnesī eksperimenta veidā apvienot komitejas un sasaukt Izglītības, 
kultūras, sporta un sociālo lietu komiteju, kā arī Attīstības un saimniecisko lietu komiteju. 
 
 

11.§ 

Par dotācijas piešķiršanu Valkas ģimnāzijas vecāku biedrībai 
________________________________________________________________________________ 

(R.Rastaks) 

 

 
Jautājums tika izskatīts arī Izglītības, sporta un kultūras komitejā. 
Ziņo, izklāstot saņemtā iesnieguma saturu (pielikumā), R.Rastaks. 
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 7 
deputāti (G.Avote, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.A.Krauklis, U.Ozoliņa), PRET – nav, ATTURAS 
– nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 

1. Piešķirt biedrībai “Valkas ģimnāzijas vecāku biedrība”, reģistrācijas numurs: 40008179970, juridiskā 
adrese: Raiņa iela 28A, Valka, Valkas novads, dotāciju 280 EUR (divi simti astoņdesmit euro, 00 centi) 
bez PVN projekta “Dabas klases un sajūtu takas izveide” nobeiguma dokumentācijas sakārtošanai. 

2. 1.punktā minēto finansējumu piešķirt no līdzekļiem neparedzētiem gadījumiem. 
 

 

12.§ 

Par ceļa zīmes uzstādīšanu Merķeļa ielā, Valkā 

________________________________________________________________________________ 

(V.Bavins) 

 
Jautājums tika izskatīts arī Saimniecisko lietu komitejā. 
Ziņo, izklāstot ierosinājuma saturu (pielikumā), V.Bavins. 
Debatē: G.Avote 
V.Bavins informē, ka ceļa zīmēm finansējums ir atrasta no nodaļas līdzekļiem. 
G.Avote informē par lemto Saimniecisko lietu komitejā. 
G.Avote aicina balsot. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 7 
deputāti (G.Avote, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.A.Krauklis, U.Ozoliņa), PRET – nav, ATTURAS 
– nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 

1. Uzstādīt ceļa zīmes Nr.533 “Dzīvojamā zona” Merķeļa ielā un Stendera ielā, Valkā. 
2. Par lēmuma izpildi atbild Pilsētas teritorijas apsaimniekošanas nodaļas vadītājs. 
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13.§ 

Par pārstāvību Latvijas pašvaldību savienībā un Reģionālā attīstības centra apvienībā 
______________________________________________________________ 

(V.A.Krauklis) 
 
 
V.A.Krauklis informē, ka ieņem divus amatus – RACA valdes priekšsēdētājs un Latvijas Pašvaldību savienības 
priekšsēdētāja vietnieks. Turpinot izklāsta, ka šajās apvienībās ir ievēlēts, kā V.A.Krauklis, bet norāda arī, ka 
viņu ievēlēja, kad viņš bija Valkas novada pašvaldības priekšsēdētājs. Statūtos nav noteikts, ka viņš nevarētu 
ieņemt šīs vietas, ir biedri, kas uzskata, ka viņš var turpināt darbu, bet ir biedri, kas uzskata, ka situācija ir 
neskaidra un neatbalsta viņa esību šajās savienībās. Ir divi risinājumi, proti, pašvaldība pieņem lēmumu, ka 
deleģē V.A.Kraukli pārstāvēt šajās biedrībās. Otrs variants, ja šāda deleģējuma nav, tad viņš pats atkāpjas un 
organizācija rīko jaunas vēlēšanas un ievēl citu biedru. Aicina izdiskutēt līdz domes sēdei šo jautājumu un, ja 
pašvaldība gatava pilnvarot viņu pārstāvēt, apsola darboties Valkas novada interesēs arī turpmāk tikpat 
aizrautīgi, kā līdz šim.  
 
U.Ozoliņa pārjautā par izskatītā jautājuma par Valkas logo tālāko darbību, uz ko G.Avote atbild, kas tika runāts 
Izglītības, kultūras un sporta komitejā. U.Ozoliņa ierosina, ka būtu jādod iespēja arī vietējiem māksliniekiem 
piedāvāt savu variantu. V.Šaicāns atbalsta U.Ozoliņas ierosinājumu. 
 
Deputāts V.Vesingi iziet no sēžu zāles plkst. 11:30. 
 
V.Vilguts ierosina piedalīties projektos, kuros varētu iegūt kameras, kas skaita automašīnu plūsmas. Notiek 
diskusija par datu ieguves iespējām. V.Bavins norāda, ka Valkas luksofori, kuriem ir pieslēgts novērošanas 
sistēmas, tērē vismaz 30 reizes lielāku elektrības patēriņu, tāpēc ierosina, kad ieviešam kaut ko jaunu, 
nepieciešams pārliecināties arī par ierīces patēriņu. 
  
Notiek diskusija par tranzīta ielas uzturēšanas izmaksām. 
 
 
Sēde slēgta pulksten 11:40 
 
 
Sēdes vadītājs         Gita Avote 
 
 
Protokolēja         Ilva Asejeva 
 


